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Verslag van de vergadering Adviesraad voor Sport van 19 januari 2023 

 

Aanwezig: Ron Jansen (voorzitter), John van den Berg (JB), Monique van der Bijl (MB), Rob van 

Bokhoven (RB), Wimar Bolhuis (WB), Troy Douglas (TD), Joris Hoeboer (JH), Ronald de 

Jong (RJ), Nynke Lely (NL), Edwin Lokkerbol (EL), Rachid Najib (RN), Birgül Özmen (BO), 

Soraya Samuels (SS), Bart Volkerijk (BV) en Wendy van der Meijs (secretaris).  

Verhinderd: Chavelli Stolk, Elvira Stinissen  

 

 

1. Opening  
De vergadering start iets later als gevolg van de winterse buien. De voorzitter opent rond 19.45 uur de 

vergadering. De eerste vergadering van het nieuwe jaar. De voorzitter spreekt de beste wensen uit. 

2. Welkom nieuwe leden 
Het is de eerste vergadering voor de nieuwe leden: Birgül Özmen, Monique van der Bijl en Ronald de Jong. 

Chavelli is ook nieuw, maar zij is vandaag helaas (door ziekte) verhinderd.  

 

Ter introductie stellen alle leden zich kort voor. De nieuwe leden ontvangen het groengele adviesraad 

speldje en het boek ‘Sportstad Den Haag‘ als introductiegeschenk. 

 

Bijgevoegd is het rooster van aftreden en een overzicht met de invalshoeken. De secretaris licht beide 

bijlagen toe. RJ vraagt hoe het overzicht tot stand is gekomen. Hij mist o.a. mountainbiken, golfsurfen. 

Verder ontbreken ook: zeilen, beachsporten.  

De secretaris licht toe: veel leden zijn actief in een (on)georganiseerde sport, welke zijn opgenomen in het 

opsomming zodat in één overzicht duidelijk is welke kennis van sporten aanwezig is binnen de adviesraad. 

De secretaris verwerkt de goede suggesties en vult deze in het overzicht aan.  

 

3. Bespreken speerpunten adviesraad voor sport  

De voorzitter introduceert het agendapunt. Met een nieuwe samenstelling van het bestuur, de komst van 

nieuwe leden én de presentatie van een nieuw coalitieakkoord en de wensen van de wethouder sport is eind 

vorig jaar een start gemaakt om helder te formuleren op welke thema's de adviesraad voor sport zich in 2023 

wil richten.  

 
Zo volgt er uit het coalitieakkoord dit jaar een Haags preventie agenda. De uitdaging is om sport een centrale 

rol te geven, m.a.w. hoe krijgen we invloed op het preventieakkoord ten gunste van de sport? 

 

Diverse leden reageren en de volgende opmerkingen worden gemaakt: 

- sport heeft belangrijke doelgroepen om preventie doeleinden te bereiken; 
- Is het bekend wat de status is van een nieuwe sportnota bij de gemeente? Welke mogelijkheden zijn er via 

de politieke commissies om dit te agenderen? Reactie van voorzitter: voor sommige thema's die de 

sportadviesraad raken, heeft de raad te maken met een spanningsveld tussen de wethouder, als eerste 

aanspreekpunt en anderzijds de gemeenteraad. Daarmee dienen we rekening te houden, dan is het 

belangrijk om input te leveren aan de voorkant van ontwikkelingen;  
- het is belangrijk om te richten op het beïnvloeden van lopende processen en/of van nieuwe ontwikkelingen;  
- Is er voldoende oog voor de juiste context. Wat willen wij zelf bereiken voor onze achterban? Politiek is  

gericht op het weg organiseren van problemen. Welke focus hebben we als adviesraad voor de sport in onze 

stad? 
- Jeugd en sport: hoe kun je daar een ongevraagd advies op geven?  
- Hoe ga je constructief om met de gemeente? Een advies moet de stad raken. 

De voorzitter concludeert dat er nuttige vragen en suggesties zijn gedaan. Het voorstel met de speerpunten 

zal in overleg met het bestuur worden verfijnd.  
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De voorzitter stelt vast dat het preventie-akkoord nog wel onduidelijk is. Het is niet bekend wanneer dit wordt 

gepresenteerd en hoe sport hierin participeert. De discussie gaat verder over sport en het preventie-akkoord. 

Diverse leden brengen vragen en suggesties naar voren: 

- Als je weet op welke thema's en doelen je kunt richten, dan kun je deze ook inpassen in het beleid. Zo 

draagt de gemeente Amsterdam het thema inclusie breed uit en dit wordt ook in de sportambities 

opgenomen. Zo past jeugdsport bijvoorbeeld heel goed in preventieakkoord.  
- van belang is om de wethouder te bevragen hoe hij denkt welke richting te gaan met preventie-akkoord? 

We moeten voorkomen dat er geen verrassingen zijn voor de wethouder; het is prettiger om hem vooraf te 

polsen.  
- landelijk zijn er ontwikkelingen die van invloed zijn op de sport. O.a. geen reclame langs het veld i.v.m. 

alcohol. Dit zal ook invloed hebben op het preventie-akkoord. 

De voorzitter concludeert: Twee belangrijke vragen die naar voren komen:  
- hoe haken we aan op het preventieakkoord – jeugdsport past goed daarbij.  
- Wat kunnen we maximaal beïnvloeden? 
- met voorkeur zo snel mogelijk oppakken van thema jeugd en sport 

WB oppert om een werkgroep op te starten voor jeugd en sport. Joris en Nynke sluiten aan.  Een eerste 

voorzet volgt in de eerste vergadering. Ook is het belangrijk om de tijdlijn van het preventie-akkoord helder te 

krijgen. De secretaris gaat hier achteraan. De werkgroep krijgt ook de tip mee om na te denken wat de 

leeftijd van ‘jeugd’ is. TD signaleert: hoe pak je een advies praktisch aan?  

De secretaris vult aan dat de gemeente onderzoek heeft gedaan naar de motivatie naar bewegen en sport 

onder volwassenen. Hieruit zijn beweegprofielen opgesteld. Jan-Willem Meppelink heeft voorgesteld om 

deze profielen met de werkgroep te willen bespreken. De secretaris oppert dat de werkgroep mogelijk daar 

ook een goede plek voor is. Ook wordt de suggestie aangereikt dat NOC*NSF een rapport over bewegen 

voor jeugd heeft opgesteld, zij deelt deze met de werkgroep. 

De voorzitter benoemt het thema verenigingen en vrijwilligers. Naar aanleiding van het eerder 

gepresenteerde advies, heeft er een gesprek plaats gevonden met de manager Verenigingsondersteuning, 

Theun van Balveren. Daarin is afgesproken dat de adviesraad actief wordt betrokken bij de voorbereiding 

van het plan van aanpak verenigingsondersteuning. Zo wordt op dit moment een plan opgesteld, welke is 

gericht op het bereiken van verenigingen en de onderlinge communicatie. De adviesraad is gevraagd om 

vooraf mee te kijken met de voorgenomen communicatie-instrumenten richting de verenigingen. 

Vanmiddag vond een gesprek plaats met vertegenwoordiging van de adviesraad (BV, WM), de 

gemeentelijke afdeling verenigingsondersteuning en PEP (organisatie in de stad om vrijwilligersorganisaties 

te ondersteunen). Dit naar aanleiding van de conclusies uit het advies, om te bespreken hoe PEP meer en 

effectiever sportorganisaties kan ondersteunen. Opvallend is het gebrek aan communicatie tussen PEP en 

de gemeente. Dat biedt nog ruimte; goed dat de adviesraad hierin een stimulerende rol kan vervullen. Deze 

rol gaat verder dan de taak van de adviesraad, maar verrijkt wel om duidelijk te krijgen hoe de huidige 

ondersteuning aan sport verloopt en wat de urgentie is bij sportverenigingen.  

De voorzitter vult verder aan: 

- Thema sterke sportorganisaties. Dit is een aanvulling op de vrijwilligersbeleid. Er komt een 

toetsvraag. De wethouder wordt daarop bevraagd. 

- Energiecrisis voor de sport. Dit is een actueel onderwerp en komt op de voortgangslijst. Nynke geeft 

aan dat de landelijke regelingen niet gaan ondersteunen.  

- Sportaccommodaties: integraal huisvestingsplan. RJ vult aan om de betaalbaarheid en 

bereikbaarheid ook mee te nemen.  

- Sportdeelname 100%:. Dat is nog altijd de ambitie voor sport in Den Haag. Is dit ook de ambitie voor 

de nieuwe visie c.q. sportnota welke dit jaar wordt gepresenteerd. 
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RB doet nog de suggestie om ook aandacht te hebben voor een veilig sportklimaat. Wellicht dat dit thema 

kan worden vervlochten met 100% sportdeelname. Veiligheid heeft meerdere raakvlakken, belangrijk om dit 

te (blijven) benadrukken.  

De voorzitter vervolgt: alles valt en staat met communicatie: o.a. lobby en zichtbaarheid via sociale media, 

website. Er zijn wensen voor een vernieuwde communicatie-aanpak voor de adviesraad voor sport. Wie 

willen we bereiken. Hoe kunnen we dat vormgeven? Hoe zetten we de lijnen uit? Het bestuur zal daarvoor 

de opdracht formuleren en dit terug later terug laten komen.  

 

4. bespreken concept-voorstel werkbezoek commissie Samenleving 
Ter tafel komt het voorstel om de leden van de commissie Samenleving te ontvangen op 5 april en de 

thema's die we als Adviesraad voor Sport graag willen bespreken.  
De voorzitter vraagt of leden aanvullingen hebben. 
MB doet de suggestie om goed na te denken welk punten we als adviesraad voor sport naar voren willen 

brengen. Wat wil je meegeven?  

De voorzitter stelt voor om de volgende vergadering hier op terug te komen. Dan hebben we meer informatie 

over een toekomstperspectief voor de sport, welke wordt gepresenteerd door de gastspreker (socioloog) en 

het bestuur zal nadenken over een top-3 van thema’s om mee te geven. 

 

5 Mededelingen / verslag / voortgangslijst 
a. mededelingen.  
De voorzitter meldt dat er verhinderingen zijn van: Chavelli Stolk en Elvira Stinissen.  

Peter van Veen (directeur Sport) en Jan Willem Meppelink (sportstimulering) zijn vandaag niet aanwezig. De 

agenda omvat interne adviesraad aangelegenheden en is er afgesproken op een ander moment bij te praten 

over thema's die relevant zijn.  

De voorzitter licht toe dat de functie van de secretaris binnen de gemeentelijke organisatie komt. Er is nog 

niet veel voortgang te melden. Sinds november is hierover contact, maar het proces verloopt langzaam. Er 

dient een formatie-plek gecreëerd te worden volgens de gemeentelijke procedures.   

b. Verslag 22 november 2022 
Er zijn geen opmerkingen. Het verslag van de adviesraadvergadering van 22 november jl wordt vastgesteld.  

c. Toegezonden stukken. 

Er zijn geen opmerkingen. 

d. Voortgangslijst dagelijks bestuur  
De secretaris licht toe aan de nieuwe leden dat de voortgangslijst een indruk geeft welke thema's actueel 

zijn. De vetgedrukte passages omvatten nieuwe ontwikkelingen die in het laatste bestuursoverleg aan de 

orde zijn geweest.  

 
6. Rondvraag 

Er zijn geen vragen.  

De secretaris vraagt de leden vooral nog even te kijken op de website of alle informatie per lid nog klopt. Om 

de nieuwe leden aan te kondigen volgt er een persbericht. Hiervoor wordt een foto gemaakt en geplaatst op 

linked-in en de website. 

7. Sluiting 
De voorzitter dankt iedereen voor zijn aanwezigheid en betrokkenheid en sluit de vergadering om ca. 21.50 

uur.  


